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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. november 26-án 
19.00-kor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Cseri Péter, Farkas Ferenc, Hostyinszki Ákos, Kecser 
István, Seprős Viktor települési képviselők  
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző,  
Meghívottként: Cseri Sára a Sülysápi Hírforrás főszerkesztője 
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 
 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntök minden jelen lévőt a 
novemberi munkaterv szerinti testületi ülésen. Köszöntöm vendégünket, Cseri Sárát. Várható 
még Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes járási hivatalvezető asszony, aki néhány percre igénybe 
venné a figyelmünket.  
Megállapítom, hogy az ülésünk határozatképes: 9 tagból 8 jelen van. A mai ülés jegyzőkönyv-
hitelesítőinek javasolom Cseri Péter és Hostyinszki Ákos képviselőtársunkat. Aki egyetért a 
javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Cseri Péter és 
Hostyinszki Ákos települési képviselőket jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztotta. 

 
Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendre teszek 
javaslatot, azonban felírtam magamnak 8-10 témát, amit az előző ülés óta történt 
eseményekhez fogok csatolni, illetve egy részét egyebekben mondom el nektek, mint például 
főjegyzők emlékműve, jutalomra szeretnék javaslatot tenni, mikulásnappal kapcsolatban 
szeretném, ha döntést hoznánk, és a Malom utcai útépítéssel kapcsoltban kell döntést hozni. 
Aki egyetért az elhangzott napirenddel, kérem, hogy szavazzon. 
 

Ügyrendi döntés 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 
1./ Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottságának beszámolója 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
2./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az elmúlt ülés óta történt 



fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Csicsergő Napköziotthonos Óvoda alapító okiratának módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálata, új rendelet megalkotása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló rendelet módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Pest megye önálló NUTS 2 régióvá válásának támogatása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Rendkívüli tagdíjbefizetés a HAJT-A Csapat Egyesülethez 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Jakabszállás, Sándorszállás és a Templom utca közvilágítási ügye 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ DS Építőipari Kft. vételi ajánlata a gazdasági terület 0406/28 hrsz.-ú ingatlanára 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Képviselő-testület 2016. évi munkatervének elfogadása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Egyebek  
a) Mártír főjegyzőket ábrázoló szobrok kisplasztikáinak megrendelése 
b) Mikulásnap a köznevelési intézményekben 
c) „Útfejlesztések Sülysápon” tárgyú szerződés műszaki tartalmának kiegészítése 
d) Jutalmazás az önkormányzati intézményeknél 

 
1./ NAPIRENDI PONT 
Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottságának beszámolója 
 
Horinka László polgármester: Mindkét bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta. Sári 
szeretnéd-e kiegészíteni? Kérdés van-e?  
Cseri Sára főszerkesztő: Köszönöm, nem. 
Balog Mónika: Gratulálunk a munkához, örülünk neki, hogy rovatok vannak, további sok 
sikert kívánok! 
Horinka László polgármester: Pozitív változás még, hogy az újság a jelzett határidőben 
megjelenik, a lapzárta betartásra kerül, a kiszámíthatóság jellemzi, mióta felállt az új 
szerkesztőbizottság. Nagyon sokan várják, és amikor a jelzett időszakban nem érkezik meg, 
telefonálnak. Aki egyetért a beszámoló elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

164/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja 
a Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottságának előző egy éves 
időszakról szóló beszámolóját, és megköszöni a szerkesztők 
áldozatos munkáját. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Sülysáp Hírforrás Szerkesztő Bizottságának elnöke 

 
/19:10 Cseri Sára távozik az ülésről./ 
 
2./ NAPIRENDI PONT 



Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az elmúlt ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Horinka László polgármester: Ha van kérdés válaszolok. Az írott anyag megszületése óta 
történt néhány dolog, amiről nektek is tudnotok kell. Az ÖKOVÍZ új ügyvezetője látogatást 
tett nálam, egy érdekes beszélgetésnek voltam részese. Az ágazatot sújtó terhek olyan 
mértéket öltöttek, hogy a cég a tönk szélén áll. A rezsicsökkentés után az árstop hozta őket 
nehéz helyzetbe, plusz a lakossági befizetések elmaradása, a kintlévőség növekedése. A mi 
szempontunkból még az is nehezíti helyzetet, hogy a településünk távol van a lerakótól. A 
beszélgetés végkifejlete az volt, hogy a partnereknek, a tulajdonosoknak kellene pótolni a 
hiányt tagdíjbefizetés formájában, így a jövő évre nekünk 9 millió forintot kellene 
beterveznünk erre a célra. Azt mondtam, hogy ezt nem, mert ez gyakorlatilag a 
hulladékszállítás éves díja. Fel fogják mondani a szerződést, ezért a katasztrófavédelem fog 
szolgáltatót kijelölni számunkra, amivel valószínűleg ugyanoda jutunk, hogy befizetésre lesz 
szükség. Összességében az az érzésem, hogy az ÖKOVÍZ a távolság miatt le akar minket 
rázni. Ebben az az érdekes, hogy 50 település uniós pénzből megcsinálta a rendszert, és nem 
tudott egy közös üzemeltetőt megbízni. Ha mi most kiválunk, akkor nagyon szép lesz, hogy a 
mi pénzünkből is, van egy szuper válogatócsarnokunk, lerakójuk. 
Balog Mónika: Megtehetik? 
Horinka László polgármester: Arra jók voltunk, hogy a lakosságszámunkkal segítsünk az 
uniós pénz elnyerésében. 
Balog Mónika: Csak velünk szemben ilyen a hozzáállásuk? 
Horinka László polgármester: Nem, más településeknek is elmondták ugyanezt. 
Kecser István PVB elnök: Néztétek a költségeket? Hogy jövünk ki jobban? 
Horinka László polgármester: Elmondásuk szerint olyan költségeket, mint üzemanyag, 
adminisztráció, begyűjtés, nem fedezik a befizetések.  
Kecser István PVB elnök: A tárca véleményre lennék kíváncsi. Hogy akarják átalakítani a 
hulladékkezelési rendszert? 
Horinka László polgármester: A jövő év közepére elvileg létrejön egy 
hulladékgazdálkodási holding, de ez majd csak a számlázással foglalkozik, és a befolyt összeg 
egy részét utalják a szolgáltatónak, viszont összességében még mindig 10 milliárd hiányzik a 
büdzséből. A Zöldhíd is a csődszélén áll. 
Kecser István PVB elnök: A tárca véleményét kikérném mielőtt döntést hozunk. 
Horinka László polgármester: Ez az egész nem vezet jó irányba: ennyiből nem lehet 
működtetni, de a rezsicsökkentés miatt nem lehet több pénzt beszedni, a kieső részt pedig 
fizessék meg az önkormányzatok. 
Kecser István PVB elnök: Szabolcstól Somogyig ezt hallom. 
Cseri Péter: A Zöldhídról azt hallottam, hogy már nincsenek bajban. Mi nem tudunk 
szemetet begyűjteni? 
Horinka László polgármester: Nekünk is ez lesz a gondunk, hogy messze vannak a lerakók, 
minket is terhel a munkabér, az üzemanyag. 
Kecser István PVB elnök: Valaki ezeket a számításokat elvégezte, mi alapján végezte? 
Horinka László polgármester: Már akkor is látták, hogy ez a terület messze van, és 
Nagykátán létesítettek egy átrakó állomást, de ez valamiért nem működik. Már lehet, hogy az 
önmagában egy elhibázott lépés volt, mert nem éri meg pakolászni. Már akkor az egész el lett 
szúrva. 
Kecser István PVB elnök: Mennyi a fenntartási kötelezettség? 
Horinka László polgármester: Öt év, és az már letelt, így már szállíthatunk máshova is. 
Kecser István PVB elnök: Ő sem kötelezett a befogadásra? 



Horinka László polgármester: Nem. Nem hiszem, hogy ez így marad, de éreztem egy kis 
lerázási szándékot, nem éri meg nekik, csinálja, aki akarja. A vagyon Cegléd és egy 
magánvállalkozás kezében van. 
Kecser István PVB elnök: Akkor itt valami koncepcionális hiba van. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Az egész projektben nem volt benne a begyűjtésre vonatkozó 
koncepció. 
Horinka László polgármester: Más témák: A PVB ülésen elmondtam, hogy az Alunorm 
átutalta az első részletet, a fennmaradó 30 %-ot akkor kapjuk meg, ha lebontjuk az épületet. 
Felmerült, hogy a csarnokot mégis meg akarják tartani. Azon az állásponton vagyok, hogy 
nekünk ez a csarnok értéket képvisel, valamennyit fizessenek ért, úgy érzem, ők nem akarnak 
fizetni. Aki ott volt Nagy Ferencnél a teleplátogatáson, tudja, hogy a Telenor-tornyot el kell 
vinni, mert nem tudnak szerződést hosszabbítani, még annak az elhelyezése is képben van. 
A rendőrőrsről jött egy megkeresés, hogy Kiss Andort szeretné a kapitányságvezető úr 
kinevezni körzeti megbízotti feladatok ellátására. A másik Szóráth István, így már kettő 
megvan a háromból. Parancsnok úr ígérete szerint a decemberi ülésen bemutatják őket.  
A csatorna projekt záróeseményére december 8-án kerül sor, ha tudok pontosabbat, 
tájékoztatlak bennetek, mindenkinek szól a meghívás.  
A konyhánkon az egyik üst meghibásodott, nem lehetett javítani, 300 ezer forintunkba került, 
1971-’73 körüliek az üstjeink, javasolni fogom, hogy a következő évi költségvetésben 
tervezzünk be ilyen célra néhány százezer forintot.  
Rendezési tervünk módosítását a jövő évben szeretnénk megkezdeni, fontolgattuk azt, hogy 
néhány pontját egy gyorsított eljárás keretében módosítjuk, de aztán több szempontból is 
előnyösebb, ha egy átfogó módosítást végzünk, mert elég sok pontja érintett. Van egy 13 ha-
os jakabszállási terület, aminek az átminősítése is szóba került, rekreációs övezetbe kellene 
átsorolni, merültek fel aggályok, van ott egy Natura 2000-es terület, ami befolyásolhatja. A 
termőföld elég rossz minőségű, de ez egy elég átfogó módosítást jelent. A befektetői 
szándékról annyit, hogy konferencia központ, szálloda, medencék, sportpályák épülnének. A 
dány-szentkirályi lakóövezet fejlesztése is hozzátartozik. A patak innenső oldala már Sülysáp, 
itt szeretnének megvásárolni egy területet. 
Egyre égetőbb egy új sportcsarnok építése is, mert a tornacsarnok igen zsúfolt, a rendezési 
terv módosításában erre is ki kell térni. TAO-támogatással lehetne nekifutni, közel 80 %-os 
támogatás intenzitást lehet elérni, talán még a bevitt telek is növeli a támogatást. A kézilabda 
szövetség elnökével abban állapodtunk meg, hogy a támogatást megadják, de a TAO-
támogatást nekünk kell megigényelni és az önerőt is hozzátenni. 
Hostyinszki Ákos: Az ügyelettel kapcsolatban annyit mondanék, hogy a decemberi hónapban 
ki kellene szórni szórólapon az erről szóló tájékoztatást. 
Farkas Ferenc: Mennyibe kerülne megfinanszírozni az asszisztenst? 
Horinka László polgármester: Ha csak ránk hárul, akkor 8 millió évente, 128 óra hetente, 
kicsit több mint három ember bére. 
Hostyinszki Ákos: Más települések nem szállnának be a költségekbe? 
Horinka László polgármester: Úri, Kóka, Tápiószecső jöhet szóba. A társulási ülésen 
annyira egyértelmű volt, hogy senki nem akar ehhez egy forintot sem tenni, hogy nem látok 
esélyt, hogy beszállnak. Azt mondom, hogy induljunk el, meglátjuk, hogyan alakulnak a 
dolgok. Nem hiszem el, hogy valaki Tápiószecsőről vagy Kókáról eljönne az ügyeletre, még 
szerintem Úriban sem merül ez fel. Azt sem tudják, hol van a Losonczi utca. Tudom, hogy 
szoktak olyan hangok lenni, hogy csak akkor teszünk valamit, ha már emberéletet követel, de 
bízom benne, hogy nem fog ez olyan komoly visszaesést jelenteni. Az vitathatatlan, hogy meg 
kell szokniuk az embereknek, hogy ne menjenek oda személyesen.  
Aki egyetért a tájékoztató elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 



A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

165/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
/19:25 Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes járási hivatalvezető megérkezik az ülésre./ 
 
Horinka László polgármester: Köszöntjük hivatalvezető asszonyt! Éppen jókor, a második 
napirendi pont tárgyalása előtt máris átadom számára a szót. 
Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes: Azért jöttem, hogy első kézből tájékoztassam a Képviselő-
testületet, hogy nemsokára átadásra kerül a nagykátai kormányablak. A régi okmányirodánk 
került átalakításra, a kormányablakok dizájnjának megfelelő bútorzatot kaptunk, a héten 
költözünk, hétfőtől elindul a tesztüzem, már ott fogadjuk az ügyfeleket. December 8-án lesz a 
hivatalos megnyitó, 10 órakor. Ez a külső megújulás kiegészül a belső megújulással is, mert 
450 ügytípussal fogunk foglalkozni. Lesz, amiben csak tájékoztatást, űrlapokat adunk, 
segítünk a kitöltésben, és továbbítjuk. Az ügyfeleknek könnyebbség lesz, hogy csak hozzánk 
kell eljönni. Az emberek kezdik megszeretni az ügysegédeket a településeken, akik ugyanezt 
a segítséget megadják. Sülysápon a kirendeltség hasonlóan jól működik. Az ügyfélfogadás 
ugyanaz lesz, mint az okmányirodában. Míg a földhivatalban csak az ügyfélfogadás ideje alatt 
tudnak ügyeket intézni, a kormányablakban hosszabb nyitva tartással földhivatali ügyek is 
intézhetők. Pest megyében mi vagyunk a hetedik kormányablak. Az ügyfél-elégedettségi 
kérdőívekből az derül ki, hogy kis kivétellel elégedettek az ügyfelek, de az épület állapota 
hagyott maga után kívánni valót, amit a felújítással szintén megoldottunk. Fogok egy cikket 
írni erről, kérem, hogy az újságba tegyék majd be. Propagálnám, hogy foglaljanak időpontot 
az ügyfelek, mert egy héten belül tudunk időpontot adni, és akinek időpontja van, azt 
időpontra be is hívják. 
Horinka László polgármester: Nyitva tartás ugyanaz lesz, mint az okmányirodánál; amikor 
meghirdették, akkor a 8.00-tól 20.00-ig nyitva tartást favorizálták. Hogy léptünk vissza? 
Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes: 2013-ban úgy kezdtünk, december 1-jén történt változás, a 
statisztikák alapján nem volt rá igény. Öt óráig lement a nagy ügyfélforgalom, utána egy-két 
ügyfél jött be. Vidéken vagyunk, az emberek délelőtt szeretnek ügyet intézni. Elindulnak 
reggel, és sorban minden ügyüket elintézik. 
Horinka László polgármester: Egy járáson belül több kormányablak lesz? 
Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes: Úgy néz ki, hogy minden járásban egy lesz, de vannak 
helyek, ahol pluszban a MÁV-állomásokon alakítanak ki kormányablakot. 
Katus Norbert alpolgármester: Hamarosan bevezetik az újfajta személyit. Addigra már 
működni fogtok? 
Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes: Igen, addigra már menni fog. Köszönöm, hogy 
meghallgattak, és biztatok mindenkit, hogy jöjjön el megnézni az új kormányablakot. 
Horinka László polgármester: Köszönjük! 
 
/19:35 Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes távozik az ülésről./ 
 
3./ NAPIRENDI PONT 



Csicsergő Napköziotthonos Óvoda alapító okiratának módosítása 
 
Horinka László polgármester: Az óvodavezető kérte, hogy ha nem szükséges a 
megjelenésük, hadd maradjanak távol. Egy formaságról van szó, nevezetesen hogy az óvoda 
nevét Sülysápi Csicsergő Óvodára módosítjuk, mivel nem lehetnek azonos nevű intézmények 
az országban. Aki egyetért az alapító okirat módosításával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

166/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete alapítói 
jogkörében eljárva  
1./ a Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 122/2013. (VIII.22.) 

ÖKT határozattal elfogadott alapító okiratának módosítására 
előterjesztett 2015/ÓVODA/1. számú módosító okiratot 
elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti módosító okirattal egységes szerkezetbe 
foglalt 2015/ÓVODA/2. számú alapító okiratot jóváhagyja; 

3./ felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen a módosításnak a 
törzskönyvi nyilvántartáson való átvezetése iránt. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 2015. november 30. 
Felelős: jegyző 

 
4./ NAPIRENDI PONT 
Helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálata, új rendelet megalkotása 
 
Horinka László polgármester: Már az előző ülésen tárgyaltuk, akkor határozati formában 
döntöttünk, hogy milyen módosításokat szeretnénk a rendeletben látni. PVB tárgyalta, 
elfogadásra javasolja. Új rendelet született, egyszerű, átlátható. Aki az új rendelet 
megalkotásával egyetért, kérem, szavazzon 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
rendeletet alkotta: 

Sülysáp Város Önkormányzatának 
15/2015. (....) önkormányzati rendelete 

a helyi adókról 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi adókról szóló 1990. évi C. 
törvény 1. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) 
bekezdésének a) pontjában, valamint Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a 
következőket rendeli el: 
 

1. Általános rendelkezések 
 

1. § 
 
(1) Az e rendeletben foglalt rendelkezések a helyi adókról szóló 1990. évi C. törvényben (a 

továbbiakban: Htv.) meghatározott adóalanyokra és adótárgyakra terjednek ki.  



(2) Sülysáp Város közigazgatási területén a következő helyi adók kerültek bevezetésre 2007. 
január 1-jével: 
a) építményadó, 
b) telekadó, 
c) helyi iparűzési adó. 

 
2. Építményadó 

 
2. § 

 
(1) Az adó alapja az építmény m2-ben számított hasznos alapterülete. 
(2) Az adó évi mértéke 50 Ft/m2 az (1) bekezdés szerint számított adóalapra vetítve. 
 

3. Telekadó 
 

3. § 
 

(1) Az adó alapja a telek m2-ben számított területe. 
(2) Az adó évi mértéke 40 Ft/m2 az (1) bekezdés szerint számított adóalapra vetítve, de 

adótárgyanként legfeljebb 20.000 Ft. 
 

4. Helyi iparűzési adó 
 

4. § 
 
(1) Az állandó jelleggel végzett iparűzési tevékenység esetén az adó évi mértéke 1,7 %. 
(2) Ideiglenes jelleggel végzett iparűzési tevékenység esetén az adó mértéke 

a) építőipari tevékenység esetén 5.000 Ft / naptári nap, 
b) egyéb iparűzési tevékenység esetén 1.500 Ft / naptári nap, 

 
5. Kedvezmények, mentességek 

 
5. § 

 
(1) Lakóingatlana vonatkozásában 50 % építményadó kedvezmény illeti meg azt a 

magánszemélyt, aki  
a) 70. életévét a tárgyi adóévet megelőzően betöltötte, 
b) jövedelme kizárólag öregségi nyugellátásból vagy egyéb szociális ellátásból 

származik, 
c) egyéb lakóingatlannal nem rendelkezik,  
d) a kedvezménnyel érintett ingatlanban életvitelszerűen és egyedül él. 

(2) Mentes az építményadó megfizetése alól az a magánszemély, akinek – a (1) bekezdésben 
foglalt feltételek teljesülésén túl – az adóévet megelőző évben az igazolt jövedelme nem 
haladta meg a havi öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének kétszeresét. 

(3) Mentes a telekadó alól az építési tilalom alatt álló telek a tilalom ideje alatt. 
(4) A helyi iparűzési adó vonatkozásában, kizárólag a helyi területi ellátási kötelezettségéből 

eredő háziorvosi tevékenységével összefüggésben 50 % adókedvezmény illeti meg a 
háziorvosi szolgáltatót (háziorvos, gyermekorvos, fogorvos), ha annak vállalkozási szintű 
iparűzési adóalapja az adóévben a 20 millió forintot nem haladja meg.  

(5) Nem jogosult adókedvezményre vagy -mentességre az az adóalany 
a) akinek az adóév első napján hátralékos köztartozása van,  



b) akinek az adóév első napján Sülysáp Város Önkormányzatával, annak szerveivel, 
intézményeivel (a továbbiakban együttesen: önkormányzat) szemben lejárt tartozása, 
így különösen ingatlan vételár hátraléka, lakbér-, egyéb bérleti díj, intézményi 
(étkezési) térítési díj, közterület használati díj tartozása, az önkormányzat általi 
termékértékesítéshez vagy szolgáltatásnyújtásához kapcsolódó egyéb tartozása, az 
önkormányzattal kötött bármiféle szerződés teljesítésében elmaradása áll fenn; 

c) akit a tárgyévet megelőző évben jogerősen közigazgatási bírsággal sújtottak. 
 

6. § 
 

(1) A helyi adókedvezményről az adóhatóság az adózó által szolgáltatott adatok alapján az 
adózó bevallása alapján dönt. 

(2) A kedvezmény attól az adóévtől kezdődően vehető igénybe, amelytől arra az adózó 
jogosulttá válik és jogosultságát az önkormányzati adóhatóság felé igazolja. Korábbi 
adóévekre visszamenőlegesen a jogosultság nem igazolható. 

(3) Az az adóalany, aki a helyi adókkal, kedvezményekkel, mentességekkel kapcsolatosan 
valótlan, megtévesztő vagy szándékosan hiányos tartalmú nyilatkozatot tesz, három évig 
nem részesülhet semmiféle helyi adókedvezményben.  

 
6. A helyi adókötelezettség teljesítése 

 
7. § 

 
(1) A helyi adók megfizetése évente két egyenlő részletben teljesíthető pótlékmentesen: 

a) első részlet március hó 15. napjáig, 
b) második részlet szeptember hó 15. napjáig. 

(4) Az adót banki átutalással vagy postai csekk útján kell megfizetni.  
 

8. § 
 
(1) A helyi adókkal kapcsolatos ügyintézés papír alapon, illetve az önkormányzat honlapján 

(http://www.sulysap.hu) közzétett módon és időponttól elektronikus úton is teljesíthető. 
Az adózó adószámlája adataihoz az önkormányzat által közzétett módon és időponttól 
elektronikus úton is hozzáférhet.  

(2) Az önkormányzati adóhatóság az egyes helyi adókötelezettségekkel kapcsolatos 
bevallások és bejelentések megtételéhez nyomtatványokat és elektronikus űrlapokat 
rendszeresít. Az elektronikusan beadható űrlapokat az adóhatóság az E-ügyintézési 
rendszer felületén teszi közzé.  

(3) Az űrlapok kitöltése és benyújtása az E-ügyintézési rendszeren keresztül történik. A 
rendszer elérhetőségét az önkormányzati adóhatóság az önkormányzat honlapján teszi 
közzé. Az E-ügyintézési rendszerben benyújtott elektronikus űrlapok az adóhatóság 
honlapján közzétett nyomtatványok papír alapon való benyújtásával azonos értékűnek 
minősülnek. 

(4) Amennyiben az adózó helyett annak képviselője jár el, úgy legkésőbb az első elektronikus 
ügyintézés időpontját megelőző munkanapon az erre rendszeresített nyomtatványon 
köteles bejelenteni képviseleti jogosultságát az adóhatósághoz, illetve azt, hogy a 
képviseleti jogosultság tartalma mely adókötelezettségekre terjed ki. A képviseleti 
jogosultság igazolásának hiányában a képviselő által tett cselekményekhez joghatás nem 
fűződik. 

(5) E rendelet alkalmazásában 



a) Elektronikus űrlap: az adóhatóság által rendszeresített, adókötelezettség teljesítését 
segítő dokumentum.  

b) E-ügyintézési rendszer: a hatósági ügyintézés elektronikus formája, amely az 
elektronikus úton benyújtott kérelemnek a fogadását továbbá az ügyfelek nem 
közhiteles tájékoztatását teszi lehetővé.  

c) Ügyfélkapu: a magyar kormányzat elektronikus ügyfélbeléptető és azonosító 
rendszere, mely a www.magyarorszag.hu Kormányzati Portálon található. Biztosítja, 
hogy felhasználói a személyazonosság igazolása mellett egyszeri belépéssel 
biztonságosan kapcsolatba léphessenek elektronikus közigazgatási ügyintézést és 
szolgáltatást nyújtó szervekkel. 

 
7. Záró rendelkezések 

 
8. § 

 
(1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben a Htv. és az adózás rendjéről szóló 2003. 

évi XCII. törvény (a továbbiakban: Art.) előírásit kell alkalmazni. 
(2) Ez a rendelet 2016. január 1-jén lép hatályba. 
(3) Hatályát veszti az önkormányzat illetékességi területén alkalmazott helyi adókról szóló 

25/2006. (XII. 18.) önkormányzati rendelet. 
 
 
Sülysáp, 2015. november 26. 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
5./ NAPIRENDI PONT 
Közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló rendelet 
módosítása 
 
Horinka László polgármester: Szinté a PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Minimális 
változtatás látható benne, volt vita hétfőn, hogy a közterületen elhelyezett postaládáért 
kelljen-e fizetni vagy ne. 
Katus Norbert alpolgármester: A rendeletben mindenhol nagyközség szerepel, ez 
módosítva lesz? Közterület használatért nem kell fizetni, nem kell-e kiegészíteni, hogy 
Sülysáp Város Önkormányzata és intézményei. Ezen talán lehetne egy kicsit még módosítani, 
mert folyamatosan plakátoznak, legyen egyértelművé téve, hogy kinek kell fizetni a 
plakátokért és kinek nem.  
dr. Tóth Krisztina jegyző: Rendben, így kerül a rendeletbe. 
Horinka László polgármester: Önkormányzat és intézményei mentesülnek, az igénybevételi 
díjak pedig a mellékletben. Aki egyetért a rendelet megalkotásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2015. (...) önkormányzati rendelete 



a közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló 
7/2010. (IV. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alkotmány 44/A. § (2) 
bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 
bekezdésével, valamint a szabálysértésekről szóló 1999. évi LXIX. törvény 1. § (1) 
bekezdésével kapott felhatalmazás alapján a következőket rendeli el: 
 

1. § 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a közterületek használatának 
rendjéről és feltételeiről 7/2010. (IV. 1.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Ör.) 8. §-a 
a következő (4) bekezdéssel egészül ki: 
 

(4) A közterület-használatnak a közérdek és a kérelmező szempontjából is előnyös 
rendezése érdekében határozathozatal helyett hatósági szerződés is köthető. 
 

2. § 
 
Az Ör. 13. § (1) d) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 

d) Sülysáp Város Önkormányzata és intézményei. 
 

3. § 
 
Az Ör. 1. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 
 

4. § 
 
Az Ör.-ben - a bevezető rész és a Záró rendelkezések kivételével – a „Nagyközség” 
szövegrész helyébe a „Város” szövegrész lép. 
 

5. § 
 
E rendelet 2016. január 1-jén lép hatályba. 
 
 
Sülysáp, 2015. november 26. 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
6./ NAPIRENDI PONT 
Pest megye önálló NUTS2 régióvá válásának támogatása 
 
Horinka László polgármester: Ez egy régi téma, járt már a testület előtt, de nem valósult 
meg. Abban reménykedtünk, hogy 2014-2020 időszakra Pest megye leválhat Budapestről, 



nem sikerült, most az azt követő támogatási időszakról beszélünk már. Az egyik problémánk, 
hogy Budapest fejlettségi szintje miatt Pest megye sokkal kevesebb támogatáshoz jut, mint 
más megyék, a másik pedig, hogy a támogatások szétosztásakor is sokkal inkább Budapest 
javára dől a mérleg nyelve. Azt gondolom, hogy ez egy jó irány, már régen meg lehetet volna 
lépni, és végre már kormányhatározat is van, Pest megye közgyűlésének határozata is 
megvan, a mi döntésünk csak támogatási céllal szükséges. Álljunk oda és támogassuk. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Ma reggel a Belügyminisztériumtól is érkezett egy megkeresés, 
amiben négy alternatíva közül való választásra kérik az önkormányzatokat. Ezek a 
következők: 

1. A NUTS-besorolás nem változik (Budapest és Pest megye továbbra is egy régiót 
alkot); 

2. Budapest és Pest megye a jelenlegi közigazgatási határok mentén kettéválik és két 
önálló régiót alkot; 

3. Budapest önálló régiót alkot, Pest megye területe a szomszédos megyékhez kerül (Pest 
megye megszűnik); 

4. Budapest és a budapesti agglomeráció önálló régiót alkot, Pest megye agglomeráción 
kívüli része a szomszédos megyékhez kerül (Pest megye megszűnik) 

A 2. alternatíva fedi le tartalmilag az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot, Pest 
Megye Közgyűlése ennek a támogatását kéri. 
Horinka László polgármester: Tehát a lényeg marad, csak a formátum változik. Aki 
egyetért a javaslattal, hogy támogassuk a két önálló régió létrejöttét, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

167/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közép-
magyarországi régió közigazgatási határainak mentén történő 
kettéválasztásának szükségességével kapcsolatosan Budapest és 
Pest megye kettéválasztásának konkrét – a NUTS-besorolásra 
vonatkozó jogszabályi kritériumoknak is megfelelő – 
alternatívák közül támogatja, hogy Budapest és Pest megye a 
jelenlegi közigazgatási határok mentén kettéválik és két önálló 
régiót alkot. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
7./ NAPIRENDI PONT 
Rendkívüli tagdíjbefizetés a HAJT-A Csapat Egyesülethez 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Ez egy befektetés, 
aminek a többszörösét reméljük visszakapni a következő időszakban az önkormányzat és a 
civilszféra részére a LEADER támogatásokból. Aki egyetért a tagdíjbefizetéssel, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

168/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a HAJT-A Csapat Egyesületi tagságából adódó rendkívüli 

tagdíj befizetési kötelezettséget lakosságszám arányosan, 



azaz 8188 fő x 610,09 Ft/lakos = 4.995.424 Ft összegben 
vállalja; 

2./ rögzíti, hogy a befizetést a HAJT-A Csapat Egyesület 
részére a Sülysáp Város Önkormányzata által nyújtott 
kölcsönnel 4.995.424 Ft összegig szembe állítva 
teljesítettnek tekinti. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
8./ NAPIRENDI PONT 
Jakabszállás, Sándorszállás és a Templom utca közvilágítási ügye 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Előzményként az 
augusztusban megtartott fórumot említeném, valóban nagyon rossz a közvilágítás, ehhez jön a 
Templom utca, ott van egy oszlop is, amire felszerelhetjük. Az ajánlatban láthatjátok, hogy 
van, ahol közvilágítási szálat is ki kell húzni. A 31-es mellett kihelyezett LED-es lámpát 
ellopták, most egy nátriumos lámpát megrendeltünk helyette. 372 ezer Ft + áfa a 6 db 
lámpatest és a hozzákapcsolódó szerelési munka. Aki egyetért a közvilágítás bővítésével, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

169/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ Jakabszálláson, Sándorszállás, valamint a Templom 

utcában összesen 6 db ledes közvilágítási lámpatest 
felszereléséről dönt,  

2./ a kivitelezéssel a Polytechnic Light Kft.-t bízza meg az 
ajánlatában szereplő 372.000 Ft+áfa vállalkozói díjért, 

3./ a beruházás fedezetét a költségvetés beruházási keretének 
terhére biztosítja, 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 1-3./ azonnal; 4./ 2015. december 31. 
Felelős: polgármester  

 
9./ NAPIRENDI PONT 
DS Építőipari Kft. vételi ajánlata a gazdasági terület 0406/28 hrsz.-ú 
ingatlanára 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, tett egy javaslatot. Megkaptátok ezt a 
javaslatot. A terület egy összegben történő kifizetése esetén 2.500,- Ft/m2 árat javasol, 
részletfizetés esetén 2.800,- Ft/m2 árat, maximum három részletben, azzal a kiegészítéssel, 
hogy a szerződésben kerüljön kikötésre, hogy bármilyen felépítményt helyez el az ingatlanon, 
azt saját költségére teheti és a teljes vételár ki nem egyenlítése esetén nem kérhet kártérítést. 
Tehát tulajdonképpen eredeti állapotban kell visszaadni a területet. Ezeket jobb előre 
rögzíteni. 
Balog Mónika: Hol van helyileg ez a terület? 



Horinka László polgármester: A gazdasági területen, ahogy bekanyarodsz a Jász-
Plasztikkal szemben, közvetlenül a baloldalon.  
Balog Mónika: Nem fogja elhajtani a vevőket más tevékenységtől? 
Cseri Péter: Inkább vonzza, látni fogják, hogy már van ott valami. 
Katus Norbert alpolgármester: A 31-eshez közeleső területek nagyobb értéket képviselnek, 
lehet, hogy van olyan beruházó, aki többet is adna érte. 
Hostyinszki Ákos: Az ár jó, vagy inkább magas. Mennyi volt az eredeti elképzelés? 
Horinka László polgármester: Elég jól belőttük magunkat erre a 3.000 Ft/m2-re. Az első 
terület 3.600 volt, most 3.000-ért adjuk az Alunormnak. 
Kecser István PVB elnök: Kitarthatjuk, de jobb lenne elkezdeni betelepíteni. 
Hostyinszki Ákos: Nem vesszük el a kedvét ezzel az árral? 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Muszáj kiköltöznie a lakóterületről. 
Horinka László polgármester: Több megoldást is végigjárt, megkeresett több vállalkozót is, 
hogy az átmeneti időszakra be tuják-e engedni valahova. Valahol muszáj egy területet 
vásárolnia, ahol tud működni. Hogy mennyire jó ott egy fatelep, nem tudom, de valami már 
induljon el! 
Balog Mónika: Nagyon alacsonynak tartom az árat.  
Horinka László polgármester: Az ipari terület mindig olcsóbb, mint a lakóterület. Ha abból 
indulunk, ki hogy nekünk mennyiben van, akkor így sem rossz. Én a PVB javaslatát bocsátom 
szavazásra. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

170/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 
szóló 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelete alapján a DS 
Építőipari Kft.-nek (székhelye: 2241 Sülysáp, Béke utca 4/a., 
cégjegyzékszám: 13-09-121307, képviselője: Dobos Sándor) az 
önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp 0406/28 hrsz.-ú. 
ingatlanra tett vételi ajánlatára az alábbi ellenajánlatot teszi:  
1./ a vételár annak egyösszegű megfizetése esetén 2.500 Ft/m2, 

részletekben – legfeljebb 4 részletben, 2018. december 31-
ig terjedően – történő megfizetése esetén 2.800,- Ft/m2, 

2./ részletfizetés esetén az ingatlan tulajdonjog-fenntartással 
kerül eladásra, és a vevő nem végezhet az ingatlanon olyan 
átalakítást, ami nem visszafordítható, ettől eltérő esetben a 
szerződés esetleges megszűnésekor kártalanítást nem 
követelhet, 

3./ a vevőnek vállalnia kell, hogy az adásvételi szerződés 
megkötésétől számított 1 éven belül gazdasági 
tevékenységet kezd az ingatlanon,  

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
egyeztetések lefolytatására és a szerződés aláírására. 

Határidő: 1-3./ azonnal; 4./ 2015. december 31. 
Felelős: polgármester 
 

10./ NAPIRENDI PONT 
Képviselő-testületének 2016. évi munkatervének elfogadása 
 



Horinka László polgármester: Mindkét bizottság elfogadásra javasolta, közben 
észrevételeztük, hogy módosítani szükséges néhány dátumot. Márciusban 24-én legyen az 
ülés, áprilisban 21-én, május 9-én közmeghallgatás és 26-án testületi ülés, és júniusban 23-án. 
HSZB javasolta még, hogy az októberi ülésen legyen egy tájékoztató az oktatási intézmények 
működéséről, amit a KLIK egyetértésével fogunk megkérni. Van-e más módosítási javaslat? 
Aki egyetért az elhangzottak szerint módosított munkatervvel, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

171/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ A Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló, többször 

módosított 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet 
(SZMSZ) 11. §-a alapján a 2015. évre szóló munkatervét a 
mellékletben foglaltak szerint fogadja el. 

2./ Felkéri a Bizottságokat, hogy munkaterveiket az elfogadott 
testületi munkaterv alapján fogadják el. 

3./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ülések 
technikai feltételeinek biztosításáról gondoskodjanak. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2015. decemberi ülés; 3./ folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző, bizottsági elnökök 

 
10./ NAPIRENDI PONT 
Egyebek 
 

a) Mártír főjegyzőket ábrázoló szobrok kisplasztikáinak 
megrendelése 

 
Horinka László polgármester: A meggyilkolt főjegyzők emlékére állított szobor 
kisplasztikáit adtuk ajándékba a családtagoknak. Mint kiderült ezek nem voltak benne az 
eredeti megállapodásban, ezért ki kellene fizetnünk. Nem voltak olcsók, 1,2 milliós számlát 
kaptunk, könnyebbséget jelent, hogy az alapítványon keresztül erre a célra befolyt 1,3 millió 
forint. Kérem, hogy támogassátok a javaslatot. 
Katus Norbert alpolgármester: Szórádi művészúr elmondta, hogy ebben alig van munkadíj, 
inkább csak anyagköltség.  
Horinka László polgármester: Ez nem sorozatgyártás, mind egyedi. 
Hostyinszki Ákos: 100 ezer forint darabja? 
Katus Norbert alpolgármester: Hét leszármazott kapott, plusz a miniszterelnök. 
Horinka László polgármester: Aki támogatja a javaslatot, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

172/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ jóváhagyja a mártír főjegyzők emlékére állított szobrokról 

Szórádi Zsigmond szobrászművész által készített 10 db 
kisplasztika megrendelését 1.200.000 Ft értékben, 

2./ a megrendelés finanszírozását a szoborállításra elkülönített 
költségvetési keret terhére biztosítja, 



3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

b) Mikulásnap a köznevelési intézményekben 
 
Horinka László polgármester: Bizottsági ülésen tájékoztattalak benneteket a mikulásnapról. 
Néhány éve már nem volt téma, mert nagyjából 1000 gyerekről van szó, és nem kevés összeg 
egy normális mikuláscsomag. Javasolták többen is, hogy mi lenne, ha a színházi előadás lenne 
az ajándék az iskolásoknak, ez nagyjából 350 forintra jön ki gyerekenként, és ugyanebben az 
értékben kapnának ajándékot azok, akik nem jönnek az előadásra. Nem csinálunk nagy 
mikuláscsomagot, de mégis kapnának valamit. Nagyjából ezt a 350 forintot javasolnám. Aki 
egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

173/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
köznevelési intézményekben ellátott gyermekek számára a 
költségvetés általános tartalék kerete terhére - egységesen 350,- 
Ft/fő összeget biztosít a Mikulás-nap megünnepléséhez, 
melynek felhasználását az intézményvezetők határozhatják meg. 
Határidő: azonnal 
Felelős: intézményvezetők 

 
c) „Útfejlesztések Sülysápon” tárgyú szerződés műszaki 

tartalmának kiegészítése 
 
Horinka László polgármester: A hétfői ülésen a Malom utcai parkolóval kapcsolatban 
voltak észrevételek. Annak ellenére, hogy mindenki ismerte a terveket, senkinek nem tűnt fel, 
hogy a járda felőli oldalon nincs szegélykő. Azt javasolták a bizottság tagjai, hogy legalább az 
iskoláig meg kellene építeni, de az iskola túlsó végéig kellene, azonban ha berakom a 
szegélykövet, magasabban lesz, mint a parkoló és a víz szivárogni fog az út alá. Olyan 
megoldást javasolok elfogadni, hogy az iskola bejáratáig egy süllyesztett szegélyt kap, a 
parkoló pedig telibe kapna egy 5 cm-es aszfaltot. Ez nagyjából 2 millió forintot jelent. Nettó 
2500 forintért kapjuk meg most ennek a szerződésnek a keretében. Azért ennyi, mert úgyis itt 
vannak a gépek, szállítják az aszfaltot. Külön szerződésben kezeljük, három ajánlatot várunk, 
kettő már megérkezett, az eddig beérkezettek 2,2 milliónál megálltak, a harmadik még lehet 
nagyobb. Szavazzunk arról, hogy a Malom utcában a hiányzó szegélykövet és a parkoló 
aszfaltozását megoldjuk. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

174/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a felmerült műszaki szükségesség okán úgy határoz, hogy a 

Malom utca útfelújításának műszaki tartalmát kiegészíti a 2-
18. számok előtt szegélykő beépítésével és a 14-18. szám 
előtti parkoló aszfaltozásának felújításával; 



2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
szükséges intézkedések megtételére, a közbeszerzési eljárás 
lefolytatására, a szerződés aláírására.  

Határidő: 2015. december 5. 
Felelős: polgármester, jegyző 
 

d) Jutalmazás az önkormányzati intézményeknél 
 
Horinka László polgármester: Év vége közeledtével szeretnék javaslatot tenni jutalmazásra 
az önkormányzati intézményeknél. Pénzügyi bizottsági ülésen merült fel, hogy a pénzügyi 
területnek kiemelt jutalmat kellene adni. Én is elmondtam, hogy az ASP-t minden területen be 
kellett vezetni, nem csak a pénzügy érdemel jutalmat, más területeken is volt mit tenni. 
Tavaly és tavalyelőtt is állapítottunk meg keretet erre a célra. A bérmaradvány most nem áll 
olyan jól, mint tavaly, most 2,3 milliónyi bérmaradványt látunk, szerintem ez nagyon óvatos 
számítás, mert a közfoglalkoztatás, főleg a Startmunka belekavar. PVB-nek volt egy olyan 
javaslata, hogy ha van bérmaradvány, akkor támogatják, ez most elég kevés, ha ezt osztjuk el, 
akkor kb. 15-19 ezer forint jutna fejenként, ezért azt szeretném kérni, hogy a tavalyi keretet 
hagyjátok jóvá. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: A Hivatalt illetően szeretném jelezni, hogy a tavalyi ÁROP-ban 5 
millió forintot takarítottunk meg azzal, hogy Hivatalon belül csináltunk meg egy csomó 
feladatrészt. Tehát 5 millió forintnyi bér a pályázat terhére került kifizetésre, ami így 
bennmaradt a nagy kalapban. Sokat dolgoztunk pluszban rajta, érte, és vannak olyan 
önkormányzatok, ahol ezt a megtakarított összeget célfeladat bérezéseként kifizették a 
dolgozóknak. Ezt és az ASP-t is figyelembe véve, valamint utalva a pénzügyi bizottság 
nagylelkű javaslatára, én azt szeretném kérni, hogy a Polgármesteri Hivatal idén kiemelt 
jutalomkeretet kapjon. 
Balog Mónika: Maradjon a tavalyi összeg, de több legyen a Hivatalnak. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Tavaly 4 millió volt, de ebben a TÁVÜSZ is benne van. 
Katus Norbert alpolgármester: Ha még 500 ezer forinttal megemeljük a tavalyit, 25 
emberrel számolva érzékelhető lesz a különbség. 500 ezer, az fejenként plusz 20 ezer forint. 
Kecser István PVB elnök: Én 3-5 ezer forintokon nem szeretnék lamentálni. 
Horinka László polgármester: Nyilván a 4 millió forint soknak hangzik, de ha 
hozzátesszük, hogy 130 ember között kell szétosztani, nem is olyan sok. A javaslat az volt, 
hogy toldjuk meg a hivatal keretét 500 ezerrel. 
Kecser István PVB elnök: Ez hozzáállás kérdése, nem pénzügyi kérdés, érdemben a 25 ezer 
forint nem befolyásolja a munkamorált, de egy gesztus. Polgármester úrnak és jegyző 
asszonynak én egy-egy havi bérüknek megfelelő jutalmat javasolnék. A nettó bér átszámolva 
Erzsébet-utalványba.  
Katus Norbert alpolgármester: Nem túlzóak a számok, amíg megtehetjük, adjuk oda! Két 
határozat lenne, az elsőre én teszek javaslatot: javasolom, hogy a polgármester részére - 
megköszönve az egész éves erőfeszítését és munkáját - egy havi nettó bérének megfelelő 
összegű, Erzsébet-utalvány formájában kifizetett jutalmat állapítson meg a testület, és tegyünk 
javaslatot arra, hogy a polgármester mint munkáltató a jegyzőt is ennek megfelelő jutalomban 
részesítse. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta: 

175/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ egész éves áldozatos munkája elismeréseként Horinka 

László polgármestert egy havi nettó bérének megfelelő, 



Erzsébet-utalvány formájában kifizetett jutalomban 
részesíti,  

2./ egyúttal javaslatot tesz a polgármesternek mint 
munkáltatónak arra, hogy dr. Tóth Krisztina jegyzőt is 
ennek megfelelően megállapított jutalomban részesítse. 

Határidő: 2015. december 23. 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
Horinka László polgármester: Köszönjük szépen! Az alpolgármester, a jegyző, a TÁVÜSZ 
és a többi intézmény vezetője számára 850 ezer forintos keretet javasolok meghatározni. Van 
két piacfelügyelőnk ezért az önkormányzati dolgozók kerete legyen 180 ezer, a polgármesteri 
hivatal 1.080.000, bölcsőde 300 ezer, Csicsergő 1 millió, konyha 300 ezer, WAMKK 80 ezer, 
Gondozási Központ 50 ezer, TÁVÜSZ 700 ezer. 
Kecser István PVB elnök: Ez az összeg az éves költségvetésünk kevesebb, mint 0,5 %-a, 
ahol ennyit nem bírnak kigazdálkodni, ott baj van.  
Horinka László polgármester: Aki egyetért az elhangzott keretekkel, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

176/2015. (XI. 26.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ az önkormányzati intézmények dolgozóinak év végi 

jutalmazására a következő kereteket biztosítja: 
− intézményvezetők kerete:  850.000 Ft 
− Sülysáp Város Önkormányzata:  180.000 Ft 
− Sülysápi Polgármesteri Hivatal:  1.080.000 Ft 
− Gólyahír Bölcsőde:  300.000 Ft 
− Csicsergő Napköziotthonos Óvoda:  1.000.000 Ft  
− Központi Konyha:  300.000 Ft 
− WAMKK:  80.000 Ft 
− Gondozási Központ:  50.000 Ft 
− TÁVÜSZ Kft.:  700.000 Ft 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert, a jegyzőt és az 
intézményvezetőket a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2015. december 23. 
Felelős: polgármester, jegyző, intézményvezetők 

 
Horinka László polgármester: Ha nincs más kérdés, hozzászólás, mindenkinek köszönöm a 
munkát, az ülést bezárom, jó éjszakát kívánok.  
 
 

k.m.f. 
 

 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 

 Cseri Péter Hostyinszki Ákos 
 települési képviselő települési képviselő 
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